復 活 節 主 日 崇 拜 程 序

2019 年 4 月 21 日   早上 11 時正

Easter Sunday Worship 
　
21. April 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  寶貴十架  Precious Cross






2.  主活著  He Lives







3.  我的救贖主活著  My Redeemer Lives



4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 出埃及記  Exodus  15：1 - 3




Scripture reading s
*  新約： 歌羅西書  Colossians  2：12 - 15



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《》






Sermon
*  Topic：《》








*  經文 Verses：





7.
回應詩歌  Hymns
*  







8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：
　
講道經文 / Sermon Verses：
出埃及記 Exodus 24：8

　
　
路加福音 Luke 22：17 - 20
　
24:8  摩西將血灑在百姓身上，說：「你看！這是立約的血，

是耶和華按這一切話與你們立約的憑據。」




22:17  耶穌接過杯來，祝謝了，說：「你們拿這個，大家分著喝。

22:18  我告訴你們，從今以後，我不再喝這葡萄汁，直等　神的國來到。」
22:19  又拿起餅來，祝謝了，就擘開，遞給他們，說：「這是我的身體，
為你們捨的，你們也應當如此行，為的是記念我。」22:20  飯後也照樣
拿起杯來，說：「這杯是用我血所立的新約，是為你們流出來的。

******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
請大家在這周的“聖周”，讓我們默想耶穌受難復活，思想世界

和自己的苦難，活出信心和希望。In this Holy Week, let’s 



meditate on the crucifixion of Jesus, the suffering world and individuals, 



to live up to faith and hope.





→
為聯合學人，聯合下一代事工的復活營禱告，求聖靈動工，引導



人歸向主。2. Pray for the joint Easter Camp for students and the next 



generation ministry asking the Holy Spirit to lead the people to the Lord.


→
為北歐聯合夏令會的籌備工作和所有服事的同工，求主賜僕人的心，

謙卑學主榜樣。 Pray for the preparations for the Nordic Joint Summer camp,

and all the co-workers to have the servant's heart and to follow humbly the 

example of the Lord.the summer camp asking the Lord to provide and lead.
家 園 訊 息  Announcement







歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜， Welcome to the Sunday worship service！ 


祝大家復活節快樂！Happy Easter!






→
4月27日禮拜六12點開始教會將舉行春節大掃除（Dugnad）。



→
4月25日禮拜四下午5.30-7.00在舉行全教會特別禱告會，為教會下一代



事工聘牧，為5月5日臨時會友大會，也為教會發展的方向和長遠計畫等



教會特別關注的大事禱告。請弟兄姊妹來一起禱告。On April 25th, from 



5.30 to 7.00pm, we will hold a special church prayer meeting for the hiring full 



time pastoral staff for the next generation ministry, for the members meeting on 



May 5th, and for the things that relate to church's direction and long-term plan. 


　
Please join us and pray. 
　
　
　
　
　


→
5月5日教會將舉行臨時會友大會，為聘用徐伊樂（Enoch）弟兄投票，



邀請所有會友儘量參加，實有困難可委託其他會友投票。On May 5th, 



the church will hold a temporary members meeting to vote for Brother Enoch.


→
2019年奧斯陸堂同工退修會將於5月31 - 6月1（週五-週六）繼續在Hamar



        (Hedmarktoppen)舉行，有三分二的時間有靈性和團隊建立，三分一的



時間討論如何在小組和團契實際落實教會使命和異象。邀請所有參與



事奉的同工參加，事工部門負責人，團契負責人，小組長必須參加。



報名負責人，黃漢林弟兄，Monica姊妹。報名費用為 300 克朗/每人



(教會另外補助一半)。即日起開始報名，報名截止日期，2019年5月12日。



This year's co-worker's retreat will be held on the Hedmarktoppen  (Hamar) from



      31.05-01.06 as last year. 2/3 of the time will have team building and devotion,



1/3 time will be the discussion about how to implementation the church vision 



in small groups and fellowship activities. Registration contact  brother Hanlin Huang



and sister Monica.Registration fee, 300 nok per person (church will pay another half). 

Registration deadline, 12th May, 2019.        All who serve in the Church are welcome, 


　
but leaders of groups and ministry departments are must.
　
　


→
今年夏令會的日期是：7月15-21日，主題：共創美好家園。主堂講員為



美國的黃子嘉牧師，及黃鄧敏師母，下午專題是來自香港的兒童及情緒



輔導專家馬君蕙小姐。參加者報名日期 4月 28日-5月5日，報名聯繫人



池美娟姊妹， 聯絡電話：96851163，電郵：Dalitaza_@hotmail.com。



報名費轉帳帳號：1207.44.92337，用戶名 Shan Jiang。The date of this 



summer camp is July 15-21, the theme: Building a beautiful family. The main 



lecturer is Pastor Huang Zijia and his wife from the United States . The afternoon 



topic is from Miss Ma Junhui from Hong Kong, who specialized in child emotional 



counseling. The registration for participants is April 28th - May 5th.                 Registration 



contact person: Meijuan Chi, Tele, 96851163，Email: Dalitaza_@hotmail.com. 



Account for registration fees: 1207.44.92337, account name, Shan Jiang. 



→
宣教活動：日期和時間 4月28日，1點半至3點半。主題是”為都市人禱告” 

活動主要是用國語和英文。負責人Ivy傳道。請最遲在4月24日向孫思佳或



池美娟姊妹報名。參加者請留意穿舒適衣服及鞋，因活動其中一部份是在



市中心，需要走動。Whole church mission activity - Pray for the people in the



city. Time: 28/ 4 13:30- 15:30. Language: Both Chinese and English. Activity leader: 

Pastor Ivy. Deadline for sigh up: 24/4. Contact person: Tina, Meijune. Remember to

wear suitable shoes and clothes, bacause we are going to walk around city.


→
牧者行蹤/ Travel Schedule





*
陳牧師(4/18-21)/Ivy傳道(4/19-22)分別參加聯合學人和聯合下一代事工舉辦



的復活營。Pastor Chen (4/18-21)/Ivy (4/19-22) participated in the Easter camps



organized by the joint student/scholars and the joint next-generation ministry.


*
陳牧師/Ivy傳道 與北歐教牧團一起參加4月28日-5月2日在英國COCM舉辦



的全營教牧同工退修會。Pastor Chen / Ivy preached will with the Nordic pastoral 

group to participate in the pastoral retreat held in COCM, UK from April 28th to May 2nd.
